
 
 

 

Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 11. juni 2024 kl. 18.00-

21.00 i kantinen og i mødelokale F, Herlufsholmvej 16 

Vi starter med formøde 17.30 i mødelokale F. 

18-18.30 har vi møde med BUU i kantinen 

18.30-21 har vi ordinært skolebestyrelsesmøde i mødelokale F 

 

Deltagere: 
Jakob Nordman Larsen, Mette Restrup, Jan Ellemose, Martin Bonke Seigan, Kim 
Rydahl, Cecilie Gudmansen, Michael Graff, Christina Odsgaard Olsen, Lise-Lotte 
Fallenius Rasmussen, Karina Witt 

 

Elevrepræsentanter: 
Herlufsholmvej: Sakina (8.A) 
Digtervej: Merle (9.N) og Jakob (9.N) 
Karrebæk: Mohammed (6.K) og Nor (6.K) 

 

Fraværende med afbud: 

Kim Rydahl, Lise-Lotte Fallenius Rasmussen, Cecilie Gudmansen, Christina Odsgaard 

Olsen, Jakob Nordman Larsen, afbud fra alle elever. 

 

Gæster:  
 
 

Der serveres en sandwich og en vand/sodavand under mødet. 

 



 
 

Formøde inden møde med BUU 
Skolebestyrelsen vil gerne fortælle om 
arbejdet med fx vores mål og værdier,  
 
Martin blev valgt som mødeleder. Vi 
mødes en halv time inden mødet.   

Kort gennemgang af de forskellige elementer vi 
gerne vil drøfte med BUU.  

Dialogmøde med BUU 
Hele udvalget kommer til 
bestyrelsesmødet d. 11. juni, hvor de 
punkter, som vi ikke nåede sidst, vil 
blive drøftet.  
BUU havde tre punkter de ønskede at 
drøfte: 

• Mobiltelefonregler 

• Bekymrende fravær 

• SFO-strategi 

Kort præsentationsrunde af deltagerne.  
 
Skolebestyrelsen orienterede om vores nye mål og 
værdihæfte. Der har været en høj grad af 
inddragelse af skolens interessenter. Det være sig 
elever, forældre, medarbejdere og forældrevalgte. 
Det har der været god tid til dette arbejde.  
 
Skolen sender ordensbekendtgørelse til Kasper 
Schneider fra BUU.  
 
Ift. bekymrende fravær har vi som skole fokus på 
stærke klassefællesskaber og trivsel.  
Debatten om tryghed og fællesskab har fyldt 
meget i skolebestyrelsen ifm. udarbejdelsen af det 
nye mål og værdihæfte. Skolebestyrelsen vil gerne 
have disse værdier ud at leve.  
 
Skolen forklarede omkring fraværshåndteringen i 
dagligdagen.  
Skolen har to pædagoger ansat, der blandt andet 
skal være opsøgende på elever, der er ved at 
udvikle et usundt fravær.  

Sag nr. 79 – orientering 
Nyt fra eleverne 
 

Ingen elever i dag 

Sag nr. 80 – orientering, drøftelse og 
godkendelse 
Arbejdsgruppen for mål og værdier 
fremlægger det endelige arbejde 

• Godkendelse af layout og tryk af 
nyt hæfte 

• Godkendelse af ordensregler 

• Godkendelse af foranstaltninger 

Lay-out og tryk – Thomas og Michael fik input til at 
forfine beta-versionen på vores nye mål og 
værdihæfte. 
 
 



 
 

 

Sag nr. 81 – drøftelse og beslutning 
Planer for skolebestyrelsesåret 24/25 

• Vi filmer en årsberetning i august 
24 som start på et nyt skoleår. 
Årsberetningen filmes til 
afspilning på første 
forældremøde i august 24.  

• Årsberetningen kunne være en 
videoårsberetning, der vises som 
det første på alle forældremøder i 
starten af skoleåret. 

• Forældrerådsmødet og foredrag 
for alle forældre foreslås placeret 
på samme dag – en torsdag i 
januar 25 

• Vil bestyrelsen være med d. 12. 
august, når de nye 0. klasser 
starter? 

 

• Det accepteres at holde foredrag og 
forældrerådsmøde samme dag, men vi 
flytter til fx d. 16. januar.  

• Thomas får kigget på forskellige ændringer 
til datoer for møder og arrangementer.  

• Hvis vi holder første møde i bestyrelsen d. 
13. august, hvor vi også kan filme 
årsberetningen. 

• Vi aftaler, skolebestyrelsen ikke deltager 
på første dag i 0. klasse, men i stedet på 
skoleårets sidste forældremøde 

Sag nr. 82 – tilretning og godkendelse  
Møderække for 
skolebestyrelsesarbejdet 24/25 

• På baggrund af ovenstående 
punkt tilrettes og godkendes 
møderækken. 

 

Gennemgået med ændringsforslag 

Sag nr. 83 – drøftelse  
Input til årsberetningen 

• For at være klar til at filme i 
august, så samler vi input til 
temaer og stikord på dagens 
møde 

 

• Opstart af ny skole 

• Mål og værdihæfte 

• Nye faglokaler 

• F2 og F3 

• Den økonomiske situation 

• Penge til elevrådene 

• Møde med BUU 

• Ny skoleleder 

• Fremtidig interesse i fællesskaber og 
fravær 

• Hvordan har skolebestyrelsen arbejdet 



 
 

 

Tusind tak for samarbejdet i et godt skoleår 

 

Sag nr. 84 – orientering fra skolens 
ledelse  

• Økonomi 

• Personalesituationen 

• Flytning af F2 og F3 

• orientering fra BUU  

• På alle områder i NK skal der holdes igen 
økonomisk. Ved alle ansættelser skal 
skolechefen inddrages, så hun kan 
godkende ansættelsen.  

• Vi mangler to lærere og en 
børnehaveklasseleder på DV.  

• BUU vil ikke lave besparelser på almen-
området. Udvalget skal selv finde halvdelen 
af underskuddet inden for eget område, og 
så vil en anden kommunal pulje dække den 
anden halvdel.  

• BUU besluttede at følge skoleledelsens 
indstilling til at F2 og F3 skal flyttes til afd. 
Herlufsholmvej. Eleverne starter i det ”små” 
i uge 25. Om onsdagen vil der være åbent 
hus.  

Sag nr. 85 
Orienteringssager fra  

a) formanden,  
b) andre 

Formanden hilser fra Folkemødet 

Sag nr. 86 
Sager til dagsorden til kommende 
møder 
 

• Den tidligere skolebestyrelse opfordrer 
den nye bestyrelse til at drøfte hvordan 
alle forældre inddrages i skolens liv i et 
selvstændigt princip – herunder også 
skolebestyrelsens deltagelse på 
forældremøder 

• Orientering om hvordan specialområdet på 
LNS fungerer på nuværende tidspunkt 

• Hygiejne og toiletforhold 
 

 

Sag nr. 87 
Eventuelt 

På afdeling KA blev elevrådets tildelte 5000 kr. 
brugt på en fremragende fest. 
 

Sag nr. 88 
Personsager 

 


